
Sprawozdanie z działalności  Sołtysa oraz rady soleckiej za rok 2009.

Rada Sołecka w składzie ;
Sołtys -Jan Kantor
Przewodniczący –Marek Górszczak
Sekretarz- Marcin Tylek 
Członkowie Rady : Wiesława Syrek, Czesław Wierzba, Józef Tylek, 
Bolesław Malinowski, Włodzimierz Bujas, Jan Lutyński Robert Murzyn , 
Andrzej Chrobak.

W roku 2009 rada sołecka odbyła 7 spotkań w tym 2 wspólnie  ze SWIG na 
których, rada zajmowała się problemami dotyczącymi  naszej miejscowości.

Najczęściej poruszane tematy to;

- temat „zakopianki”, głównie dotyczy dróg alternatywnych oraz przystanków, 
większa  część dróg bocznych została wyasfaltowana przez GDDKiA  , zostały 
te odcinki  które nie są drożne , jeden odcinek koło Państwa Syrków był 
finalizowany , ale przeszkodził tragiczny wypadek śp. Pani Syrek sprawa 
zakupu działki pod drogę , nie udało się z finalizować, przystanki udało się 
wybudować  dwa i są już koło Państwa Kruk w stronę Myślenic oraz koło 
państwa Łężniaków w stronę Krakowa będą  się nazywać” Głogoczów- Dwór”, 
Przystanków na szwabach nie udało się wykonać jak twierdzi GDDKiA w 
Krakowie z powodu dużego pochyłu drogi  powyżej 7%.

- temat drogi 52, w 2009 roku  odbyło się zebranie wiejskie na którym 
mieszkańcy wybrali wariant poszerzenia drogi  po obydwu stronach, sprawa 
dalej jest w toku bo inne miejscowości też borykają się z tym problemem gdzie 
ostatecznie ma być zbudowana nowa droga 52.

-  kanalizacja wsi ,  kanalizacja to zadanie całej Gminy, i od jej południowej 
strony  są już  czynione prace , natomiast w naszej miejscowości trwa 
przygotowanie dokumentacji i zatwierdzenie planów , z planowanych wcześniej 
40 kilometrów kanalizacji jest obecnie 60km. Głogoczów został podzielony na 4 
etapy .  

-temat ukończenia boiska sportowego , w roku  2009 Rada Gminy wraz z 
Burmistrzem    przekazali   160.000.00 zł na ukończenie tej inwestycji ale 
przeszkodziła zima.

- problem ośrodka zdrowia,  Ponieważ w ośrodku zdrowia brak jest windy 
wymaganej przez UE  a miała by być zamontowana do roku 2015, 



postanowiono wybrać inny wariant i zakupiono działkę od Pana Wiesława 
Muchy pod nowy parterowy Ośrodek Zdrowia.

-temat regulacji „głogoczówki”, miała być regulowana część od włosani do 
mostu w centrum , ze względu na brak zgody trzech właścicieli gruntów 
graniczących z rzeką zostało wszystko wstrzymane, i regulacja nie była 
wykonana .

-   temat placu zabaw, przed szkołą został wybudowany nowy plac zabaw w 
ramach funduszy Programu Odnowy Centrum Wsi za 50 tyś. Złotych, 
dokończenie będzie wykonane w tym roku.  

-temat dzikich świń, odbyło się spotkanie z poszkodowanymi mieszkańcami 
dzielnica jaworzyna ,którym dzikie świnie wyrządziły szkody na gruntach na 
które przybył prezes koła łowieckiego Pan Bisping działający na tym terenie, po 
rozmowie z mieszkańcami  ustalono że zwiększy się odstrzał  i że dostarczy 
rolnikom substancję która odstrasza dziki od zabudowań.

- temat odnowy centrum wsi, Nieco się komplikuje bo stara zakopianka nie 
jest własnością Gminy a kolejny problem to po tej drodze będzie kopane pod 
kanalizację. Poczyniliśmy pewne kroki i jest przygotowywany projekt, gdy 
tylko rozwiążemy problem własności przystąpimy do składania wniosku o 
pozyskanie funduszy na realizację tego zadania.

- temat nowego „cmentarza’’ Trwają rozmowy z księdzem Proboszczem oraz 
Burmistrzem w sprawie wykupu gruntu  pod nowy cmentarz w pobliżu 
Koscioła, na dzisiaj nie jest znana ostatecznie kwota za ar, trwają oszacowania.  

 -temat drogi powiatowej , Głogoczów – Włosań wykonano kolejne 1100 m 
nowej nawierzchni bitumicznej, natomiast został problem chodnika i oświetlenia 
przy tej drodze po rozmowach w Starostwie oraz Gminie mógłby być wykonany 
50/50% wyżej wymienionych stron, będziemy czynić starania .
-temat oznakowania dzielnic, Pracownicy  Urzędu są na etapie przygotowania 
projektu   dla całej gminy aby oznakować dzielnice, sołtysi tylko podają ich 
nazwy.
- temat oświetlenia  drogi dzielnica zagorzeniec, od Państwa Pawlików do 
Radwańskich, w roku 2009 zabrakło funduszy w gminie , mam nadzieje że uda 
się w tym roku będziemy czynić starania.
-temat odprowadzenia wody z drogi , koło państwa , Galasów ,Bujasów, nad 
Gomulakami, problem nie został rozwiązany po myśli zainteresowanych, 
ponieważ środki które posiadała rada sołecka były nie wystarczające , myślę że 
problem uda się rozwiązać w tym roku. 



Poruszano również sprawę budowy nowych chodników wraz z oświetleniem, 
sprawa remontu dróg oraz  ich odśnieżania , sprawa budowy nowy odcinków 
oświetleń , oraz wiele drobniejszych spraw które nie sposób wymieniać.

Urząd Miasta i Gminy w Myślenicach przekazał, do dyspozycji Rady Soleckiej 
28500.00 zł.
Podzielono ją w następujący sposób:
Żwirowanie dróg             16.000.00 zł
Asfaltowanie                         980.00 zł
Koszenie poboczy              1.500.00 zł
Wykonanie Monitoringu   5. 000.00 zł
Wykonanie oświetlenia      5.000.00 zł

Żwirowanie dróg - wykonano na prośbę Państwa Jonczyk Janina  zamłynie 
,Wnęk Stanisław kobylica, Tylek Marian Jaworzyna, Bajer Izabela czarny las, 
Holewa Danuta stradom za zakopianką, Buczkowski Robert żary,Holewa 
Małgorzata czarny las, Kruk Piotr zagorzeniec, Grzybek Marek zagorzeniec, 
Olek Wałęsa  stradom nad Kościołem, Klasa Józef królikówka, Wiercioch Ilona 
½ i Klimczyk Władysław jaworzyna. Górszczak Marcin kobylica w sumie 13 
samochodów.

Asfaltowanie-na prośbę Państwa Białk Bogdan zamłynie dofinansowano 980 zł 
do asfaltu wykonanego w czynie społecznym na drodze gminnej koło posesji.

Koszenie poboczy- w miarę możliwości koszono pobocza przy drogach 
gminnych.

Wykonanie Monitoringu- całkowity koszt wyniósł 11 186 zł , rada sołecka 
dofinansowała 5 000 .00 zł, anonimowy sponsor pozyskany przez Pana 
Dyrektora ZPO W Głogoczowie 2000.00zł , oraz kwota 4186 .00 zł 
odpracowana w czynie społecznym, wykonali Panowie Maślak Henryk z synem 
oraz Jezioro Jacek. , za co bardzo dziękuję.

 Oświetlenie- ponieważ w roku 2008 zabrakło funduszy na zapłacenie 
wykonanego oświetlenia pod Kościołem zapłacono je w roku 2009.

Ponadto otrzymaliśmy dodatkowo z Urzędu Miasta i Gminy  5000.00 zł na 
czyszczenie rowów koparką – zostały wyczyszczone na dzielnicy piłogrzbiet , 
pod Kosciołem , piesaki zagorzeniec , stradom koło Państwa Buraczek , czarny 
las koło Państwa Bajer.

Mijający rok 2009 będzie można zapamiętać  miedzy innymi z inwestycji 
bardzo  potrzebnych  mieszkańcom.



 Latem został zamontowany w ścianie OSP bankomat ,jesienią 2009 w centrum 
wsi został uruchomiony wspomniany wcześniej  monitoring, nastepnie 
zamontowano fotoradar na „zakopiance’ przed zjazdem do Głogoczowa od 
strony Myślenic, oraz wybudowano dwa przystanki.

Współpraca z organizacjami działającymi na terenie Głogoczowa układa się 
dobrze, problemów nam nie brakuje , dlatego zachęcam wszystkich chętnych do 
współpracy.

Środki finansowe przekazane  przez Urząd Miasta na wieś Głogoczów w roku 
2009 przedstawiają się następująco;

Środki z Urzędu na radę sołecką……….28500.00 zł
Remonty bieżące dróg……. …………...12000.00zł
Udrożnienie rowów i przepustów……….5000.00zł
Akcja zima……………………………...36650.00zł
Dotacja do samochodu dla OSP………194800.00zł
Boisko sportowe………………………160000.00 zł
Plac Zabaw……………………………...50000.00zł
Remont łazienek w ZPO………………...35000.00zł
Razem                                                     521950.00zł

Plan Zadań na 2010 rok
1. Realizować zadanie związane z kanalizacją
2. Ukończyć boisko sportowe
3. Przygotować projekty dla LGD dotyczące odnowę centrum  wsi 

Głogoczów
4. Poczynić starania aby zadania zaplanowane wcześniej takie jak zakup 

gruntu pod cmentarz, udrożnić drogę nr 941, asfaltować dalsze odcinki 
dróg,  rozwiązać problem starodroża oraz wykonać oznakowanie dzielnic. 

5. Podjąć stosowny wniosek na dzisiejszym   zebraniu aby zwrócić się do     
gminy o dodatkowe środki na uregulowanie wód nad Gomulakami oraz 
wykonanie oświetlenia na dzielnicy zagorzeniec.  

Dziękuję za uwagę

Sołtys; Jan Kantor            


